



# California State University Northridge

## 加州州立大学北岭分校

### 学校简介

成立于1985年的加州州立大学北岭分校(简称CSUN)是一所邻洛杉矶的州立大学, 座落于圣费尔南多谷市, 又名星星之谷。

加州州立大学北岭分校是加州州立大学系统中23所校区之一。

该校学生规模为加州大学系统中第三大仅列于加州州立大学富尔顿分校(简称CSUF)及加州大学洛杉矶分校(简称UCLA)之后。

加州州立大学北岭分校为本科生提供134个不同的学士学位, 为研究生提供70个不同的专业领域, 并在10所学院内为博士生提供3个博士学位。

在2013年, 该校拥有38,310位学生。

校区占353英亩(1.43平方公里)。

### 认证

加州州立大学北岭分校已获美国院校西部联盟认证, 同时, 也已被中华人民共和国教育部认可, 并列入教育部涉外监管信息网(<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information)。

### ABOUT CALIFORNIA STATE UNIVERSITY NORTHBRIDGE

Founded in 1958, California State University, Northridge (CSUN) is a public university in the Northridge neighborhood of Los Angeles, California, in the San Fernando Valley. CSUN is one of the 23 general campuses of the California State University system. It is the third largest university in California in terms of enrollment, just behind CSUF and UCLA. CSUN offers 134 different Bachelor's degrees, Master's degrees in 70 different fields, and 3 Doctoral degrees in 10 colleges. It had 38,310 students in 2013. It occupies 353 acres (1.43 Square kilometers).

### ACCREDITATIONS

CSUN is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information).

## THE ADVANTAGES OF CSUN

(From CSUN website and Wikipedia)

- CSUN encourages students to combine academic pursuits with hands-on experience. It also serves as the intellectual, economic and cultural heart of the Valley and beyond.
- Eight faculty members have been awarded prestigious Guggenheim Fellowships for research and creative activity, while 59 have won Fulbright awards to conduct research or teach abroad.
- CSUN is home to the National Center on Deafness, and the university hosts the International Conference on Technology and Persons with Disabilities.
- The university draws its freshmen from the top one-third of California high school graduates.
- The student-faculty ratio at California State University-Northridge is 27:1, and the school has 10.5 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 75.8 percent.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

## 加州州立大学北岭分校的独特优势

(基于加州州立大学北岭分校和维基网站)

- 加州州立大学北岭分校鼓励学生结合学术理念与实践经验 该校也为谷的智慧，经济和文化的核心。
- 8位教职员曾荣获著名的古根海姆奖学金的研究和创作活动，而59位赢得了富布赖特奖进行研究或在海外教学。
- 加州州立大学北岭分校是国家耳聋中心之家，大学会举办关于科技以及身障者的国际研讨会议。
- 此大学吸引的新生来自前三分之一加利福尼亚高中的毕业生。
- 其学生与教职员比例为27:1， 10.5% 的班级为20人以下的小班制 平均新生保留率（学生满意度指标）为75.8%。
- 地处加州，与亚洲隔海相望，是一个华人最向往的目的地加州以其宜人的气候及明媚的阳光闻名每年一月的平均气温为摄氏10度而七月平均气温则在29度左右在这里，您平均每年有超过300天能享受到温暖灿烂的阳光。
- 加州同时也是高新技术的聚集地，许多国际知名高科技品牌都在此落户，例如苹果公司，脸谱网，谷歌公司，甲骨文公司，思科系统公司等这位广大毕业生提供许多就业机会。







## U.S. NEWS & WORLD REPORT IN 2015

### 〈美国新闻与世界报导〉2015年公布

#68 in Regional Universities (West)

西部地域大学排名第68

#24 in Top Public Schools

顶尖公立大学排名第24

#127 in Fine Arts

艺术领域排名第127

#104 in Social Work

社会工作领域排名第104

## UNDERGRADUATE ADMISSION FOR INTERNATIONAL STUDENTS

- A high school graduate with a grade of “C” or better
- TOEFL: 61 or higher
- IELTS: 5.5 or higher

### Most Popular programs

- Business
- Management
- Marketing
- Social Sciences
- Communication
- Journalism
- English Language and Literature/Letters
- Liberal Arts and Sciences
- General Studies and Humanities

## 国际学生的人学要求

- 高中毕业以及成绩达到“C”或更佳
- 托福成绩要求：61分或以上
- 雅思成绩要求：5.5分或以上

### 热门的专业类别:

- 商业学
- 管理学
- 行销学
- 社会科学
- 通讯传播学
- 新闻学
- 英语及文学/书简学
- 自由艺术及科学
- 通识与人文科学

## ESTIMATED COST FOR INTERNATIONAL UNDERGRADUATE STUDENTS 2015年国际学生大学费用估计

ESTIMATED COST OF ATTENDANCE 学生成本预算	ON CAMPUS 住在校内	OFF CAMPUS 住在校外
CA Resident Tuition/Fees 加州生学杂费	\$6,520	\$6,520
Non-CA Resident Supplemental Tuition 非加州生学杂费	\$11,160	\$11,160
<b>Subtotal 小计</b>	<b>\$17,680</b>	<b>\$17,680</b>
Housing and Meals 食宿	\$10,628	\$12,756
Books and Supplies 书籍文具费	\$1,788	\$1,788
Transportation 交通费	\$1,390	\$1,456
Personal Expenses 个人开销	\$1,338	\$1,338
Health Insurance Fee/Allowance 健康保险费	\$1,500	\$1,500
<b>Subtotal 小计</b>	<b>\$16,644</b>	<b>\$18,838</b>
<b>Totals 合计</b>	<b>\$34,324</b>	<b>\$36,518</b>



## Contact Information 联系

For additional information, please contact:  
欲了解更多信息, 请联络:

### DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes.  
For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*  
此介绍仅供参考。内容随时会有更改, 欲知最新资料, 请参看该学校的网站。